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Székely Antal elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 14 óra 16 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 6 fő jelen volt.  

Javasolta, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokat tárgyalják. Először a képviselő-testület 

napirendi pontjait tekintik át, azok közül is a bizottságot közvetlenül érintő napirendeket. Kérésre 

bármelyik más napirendi pontot is megtárgyalják. Zárt ülésen a „Jó tanuló –jó sportoló” kitüntetésre 

beérkezett pályázatokat, illetve az ösztöndíj- és utazási kérelmeket bírálják el. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt. 

 

 

1. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2018. október 16-ai, munkaterv szerinti ülése 

előterjesztéseinek megvitatása 

 

Székely Antal elnök javasolta, hogy először a meghívott vendégeket érintő előterjesztéseket tárgyalják. 

 

Az oroszlányi labdarúgás infrastrukturális fejlesztése a Chudik Lajos Sportlétesítményben 

 

Székely Antal elnök ismertette, hogy megjelent egy munkaanyag az előterjesztések között, amely a 

labdarúgás infrastrukturális fejlesztését célozza meg. Tegnap a Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottság már tárgyalta az előterjesztést. 

 

Boros György szakosztályvezető elmondta, július 1-je óta vezeti a szakosztályt. Idén tavasszal a tao 

pályázat keretében elődei benyújtották az infrastrukturális fejlesztési pályázatot. A szakosztályról 

elmondta, jelenleg utánpótlás szinten 7 korosztály csapatait versenyeztetik, ez 140-150 gyereket érint. Ez 

a létszám tavaly tavasszal jóval kevesebb volt, ezért nem tudtak megfelelni azoknak az elvárásoknak, 

melyet az MLSZ és a KEM Labdarúgó Szövetség kért. Nyáron elkezdték a munkát, a legfontosabb 

feladatuk a tömegesítés volt. Sajnos a létesítményük elavult, próbálják karbantartani és vigyázni rá. De 

mivel 140-150 gyerek jár focizni, ezért erre megoldást kell keresni. Jelen pillanatban a megye I-es 

kívánalmaknak is épp hogy meg tudnak felelni. A létesítményben 4 öltöző, 1 vizesblokk, 1 fürdő és 1 

szertár található, melyet már évekkel ezelőtt kinőttek, úgyhogy véleménye szerint mindenképpen eljött az 

idő a felújításra, a bővítésre. Július 1-je óta 40 gyerekkel többet igazoltak, így az utánpótlásban 

létszámgondjaik nincsenek, tehát meg tudnak felelni a megyei szövetség előírásainak. Ez a munka nem 

áll meg, próbálnak minél nagyobb tömeget bevonzani az egyesületbe. 
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A gyerekek azért járnak hozzájuk, mert szeretnek focizni, mert jó a közeg, jó az edző. A tömegesítésen 

belül először megkeresték azokat a gyerekeket, akik előzőleg az egyesület tagjai voltak, de később nem 

jártak edzésekre. Voltak olyan gyerekek, akik maguktól jöttek, mert hallották, hogy valami új indult el. 

Szeretnének egységes felszerelést, megjelenést biztosítani a gyerekeknek. Minél többen vannak, és el 

tudnak menni a minőség felé is, akkor a létesítménykörülményeken is javítani kell. A cél a fejlődés, 

ehhez pedig kell a létesítmény. Vonzónak kell lenniük, a környező települések elmentek előttük. Jobban 

ki tudták használni a tao adta lehetőségeket. A környező települések labdarúgó szakosztályai jobb 

körülmények között vannak, mint az oroszlányi. A vidéki ügyes gyerekeket is szeretnék bevonzani az 

oroszlányi egyesületbe. Azt látni kell, hogy nem tudnak olyan körülményeket biztosítani létesítmény 

szinten (öltöző, futballpályák minősége), mint ami a vidéki klubnál már megvan.  

Céljuk, hogy az utánpótlás csapatok az NB-s bajnokságban szerepeljenek. Ehhez meg kell legyen a 

tömegbázis és el tudjanak menni a minőség felé. Az is fontos, hogy a létesítményük megfelelő méretű, 

minőségű és felújított legyen.   

Megjegyezte, hogy 2 évvel ezelőtt még alközpont volt Oroszlány. Ez azt jelenti, hogy a szakosztály több 

környékbeli csoportot kezelt Bozsik torna jelleggel, tornákat, fesztiválokat szerveztek. 2 évvel ezelőtt 

visszaminősítették Oroszlányt csoporttá, ennek egyik oka a létesítmény volt. Július 1-jétől elkezdték a 

munkát, létszámbővülés történt, így Oroszlányhoz rendelték a kisbéri csoportot. Az OSZE rendezheti a 

labdarúgó tornát. Ez azt jelenti, hogy még nagyobb tömeget kell azokon a napokon megmozgatni. Ehhez 

kellő számú öltöző, megfelelő infrastruktúra kellene.  

Kérte a bizottság támogatását. 

 

Székely Antal elnök magánvéleményét ismertette.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag rávilágított, most van lehetőség arra, hogy csak a 30%-át kell annak a 

költségnek állni, amivel egy újabb fejlesztést tud a város véghez vinni. Amennyiben ezt a tao-támogatást 

nem veszik igénybe, attól a probléma ugyanúgy fennáll, csak teljes egészében a városra fog hárulni a 

költség. Ilyen szempontból nem nehéz mérlegelni. Ha van rá támogatás, akkor egyértelmű, hogy élni kell 

ezzel. Abban is biztos, hogy ha ebből a támogatásból most kicsúsznak, akkor több ilyen lehetőségük 

belátható időn belül nem lesz. Ezért ő mindenképpen támogatni fogja ezt az előterjesztést. Kérdése az 

volt, hogy a jelenlegi OSZE vezetőség képes-e levezényelni ezt a pályázatot?  

 

Boros György szakosztályvezető elmondta, megfelelő támogatással biztos. A jövő enélkül nem 

működhet. Hangsúlyozta, hogy csak az utánpótlásról beszélt. Ha el tudnak menni a minőség felé, akkor 

el fogják érni az NB-s kategóriát az utánpótlás csapatokkal.  

 

Székely Antal elnök felvetette, arról is szó volt, hogy ugyanezen a helyszínen súlyemelő akadémia lesz.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag a súlyemelő akadémiával kapcsolatban elmondta, voltak egyeztetések, a 

tervek módosításával a terület rendelkezésre áll továbbra is. Ebben nem okoz törést, ha a labdarúgást 

fogja szolgálni ez a létesítmény. 

 

Székely Antal elnök megismételte, attól a véleményétől nem tud eltérni, hogy van egy csomó más 

minden, ami számít és sokkal több gyereket érint és alapvetőbb kérdés. Az óvodai, iskolai testnevelést 

ugyancsak fontosnak tartja és annak nincs támogatása még a közgondolkodásban sem. Hozzátette, 

támogatja a labdarúgók elképzeléseit, hiszen ismeri a létesítmény állapotát. De meg kell határoznia a 

városnak és más rovására is meg kell csinálnia a felújítást. Akkor meg kell állapodni, hogy megyei első 

osztály vagy NB III. A Pénzügyi Bizottság is tárgyalni fogja az előterjesztést, illetve arról is fog 

tárgyalni, mibe fog ez kerülni, ha elkészül. 

 

Boros György szakosztályvezető hozzátette, utánpótlás szinten csak az utazási költség kerül többe, mert 

távolabbra kell utaztatni a gyerekeket. Ismételten hangsúlyozta jelenleg csak utánpótlásról beszélnek.  

 

Tassi József ügyvezető elmondta, a létesítmény fejlesztése szükséges ahhoz, hogy az utánpótlás 

csapatok magasabb szinten játszhassanak. Ennek a fejlesztésnek nem az az alapvető célja jelenleg, hogy 

a felnőtt csapat majdani NB III-as szerepléséhez teremtsenek körülményeket, hanem az, hogy az 

utánpótlás minél szélesebb bázison tudjon nyugodni.  
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Székely Antal elnök jelezte, az előterjesztésben szerepel célként az NB III-as szereplés. Emellé a 

képviselő-testületnek mellé kell állni, igaz, hosszabb idő szükséges, de ahhoz sokkal több pénz kell. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag jelezte, NB III-ban például Cigánd, Sajóbábond csapatai játszanak. Ezen 

önkormányzatok éves költségvetése össze sem hasonlítható Oroszlány költségvetésével. 

 

14 óra 46 perckor Jugovics József bizottsági tag elhagyta az üléstermet, a jelenlévő bizottsági tagok 

száma: 5 fő. 

 

Székely Antal elnök véleménye szerint meg kell tartani valamilyen módon az arányos fejlesztést.  

 

Orbán Ferenc bizottsági tag kérdésére – Amennyiben az önkormányzat ezt a 60 M Ft-os, 30%-os 

önrészt vállalná, akkor a maradék 70% miből jönne össze, összejönne-e? – Boros György 

szakosztályvezető elmondta, tao támogatásból. Ezt a pályázatot az MLSZ befogadja, utána megvitatja a 

megyei szövetséggel. A megyei szövetség minden évben kap x millió forintot a megyei labdarúgás 

támogatására. Neki kell eldönteni, hogy melléáll az ügynek, vagy nem. Ráadásul segítenek még tao 

pénzekhez is jutni, ha ilyen nagy fejlesztés van. Tájékoztatásul elmondta, az MLSZ befogadta a 

pályázatot, hiánypótlásra adta vissza, a megyei szövetség is abszolút támogatja a fejlesztést. 

 

Orbán Ferenc bizottsági tag felvetette, ha az önkormányzat vállalja a 30%-ot, és mégsem jön meg a 

támogatás, akkor nem veszítik el ezt az összeget? 

 

Tassi József ügyvezető elmondta, ez egy pályázati rendszer. Az önkormányzatnak le kell nyilatkoznia, 

hogy hozzájárul a beruházáshoz a saját létesítményén, illetve a szükséges önrészt biztosítja. Ezután dönt 

a szövetség arról, hogy erre a felújításra valóban igény van-e, és ha igen, akkor megítéli a támogatást. Ezt 

követően az egyesület megpróbálja a tao pénzt összeszedni és ha az megvan, akkor azt előre elutalják az 

önkormányzat számlájára. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen, 1 nem 

szavazattal  és 1 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

56/2018. (X.10.) MOSB határozata 

„Az oroszlányi labdarúgás infrastrukturális fejlesztése a Chudik Lajos Sportlétesítményben” című 

előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek „Az oroszlányi labdarúgás infrastrukturális fejlesztése a Chudik Lajos 

Sportlétesítményben” című előterjesztést.  

Felelős: Székely Antal elnök  

 

14 óra 53 perckor Németh Gábor vezérigazgató, Tassi József ügyvezető és Boros György 

szakosztályvezető távoztak a bizottság üléséről. 

 

 

Oroszlány Város Óvodái munkaterve 

 

Kukucska Ferencné óvodavezető-helyettes felhívta a figyelmet arra, hogy a munkatervben szerepel 

egy megyei bábtalálkozó. Hagyományt szeretnének ebből teremteni. A bábtalálkozó megszervezése 

vélhetően valamekkora többletköltséggel jár. Kérte a bizottság támogatását ehhez. 

Hozzátette, a munkatervből is látszik, hogy elég mozgalmasnak ígérkezik ez az év is. Minden óvoda a 

saját arculatának megfelelően szervezi a programokat.  
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14 óra 58 perckor Jugovics József bizottsági tag visszajött az ülésterembe, a jelenlévő bizottsági tagok 

száma: 6 fő. 

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

57/2018. (X.10.) MOSB határozata 

az „Oroszlány Város Óvodái munkaterve” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Óvodái munkaterve” című előterjesztést.  

Felelős: Székely Antal elnök  

 

14 óra 59 perckor Kukucska Ferencné óvodavezető-helyettes távozott a bizottság üléséről. 

 

 

2. NAPIRENDI PONT:  Kérdés, interpelláció 

 

Dr. Radványiné Varga Andrea igazgató a középiskolás ösztöndíjjal kapcsolatban megköszönte a 

lehetőséget. Sok gyerek teljesíti a feltételt, a beiskolázásnál óriási jelentősége van, hogy ezt fel tudják 

ajánlani. Jelezte, iskolájukban megjelent a felsőfokú nyelvvizsga. Kérte, hogy ezt is honorálja az 

önkormányzat.  

A szociális ösztöndíjjal kapcsolatban jelezte, hogy az értékhatárok eltolódtak. Nagyon alacsony az egy 

főre jutó jövedelemnél a meghatározott érték, iskolájukból 1 gyermeket tudtak felterjeszteni a pályázatra. 

Kérte, amennyiben mód van, gondolja végig az önkormányzat, hogy lehet-e differenciálni. Vannak olyan 

tanulóik, akik nagyon nehéz körülmények között élnek. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag hozzátette, tudomása szerint több család esetében is igaz, hogy 1-2-3 ezer 

Ft-tal lépik túl a meghatározott jövedelemhatárt. A rendeletben az öregségi nyugdíj összegéhez van kötve 

az ösztöndíj határa, és ez 15 éve így van. Az öregségi nyugdíj megint nem változott. Ami akkor jó 

keresetnek számított, az ma már nehéz körülményeket teremt a megélhetéshez. Ezt az Egészségügyi és 

Szociális Bizottság készíti elő. Többször felvetődött már, hogy hozzá kellene nyúlni ehhez. Ez nem 

költségvetési kérdés, ugyanis véleménye szerint a költségvetésben jóval magasabb összeg van erre 

tervezve, mint amit ki tudnak használni. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag jelezte, az Egészségügyi és Szociális Bizottság tárgyalni fogja ezt a 

felvetést. 

 

Székely Antal elnök kérte, az iskolák adjanak adatokat (hány főt érint, stb.).  

 

Takács Tímea intézményvezető jelezte, várnak mindenkit a művelődési házba, ugyanis elkészült az 

alsó folyosó felújítása. 

 

15 óra 7 perckor Dr. Mátics István bizottsági tag távozott a bizottság üléséről, a jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 5 fő. 

 

Takács Tímea intézményvezető tájékoztatta a jelenlévőket, hogy október 23-ára a meghívókat 

polgármester úr a mai napon jóváhagyta, nyomdába került. Felhívta a figyelmet arra, hogy a Ghymes 

emlékkoncert regisztrációs, mert a színházteremhez kötötték. 

 



5 

 

Miután további kérdés, hozzászólás nem volt, Székely Antal elnök a bizottság nyílt ülését 15 óra 8 

perckor bezárta. 

 

 

 K.m.f. 

 

 

 

 Székely Antal  

 elnök   bizottság tagja 

 

 

 

  Kelemen Gabriella  

  jegyzőkönyvvezető 


